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Betreft: Toekomst stichting IBCE

Geacht College,
Er zijn twee onderwerpen, waarvoor wij in deze ‘brandbrief’ uw aandacht vragen. 

Huisvesting
Het eerste onderwerp betreft de huisvesting van onze activiteiten. In al die jaren dat wij 
subsidie van de gemeente hebben gehad sinds 2001, hebben wij in wisselende verhoudingen 
gebruik moeten maken van verschillende locaties. 

In de meest recente jaren betreft dat Valkhof 67, de huisvesting van Vluchtelingenwerk, de 
Brede school De Waterlelie, Wijk- en dienstencentrum De Plint en De Loopplank, Prinsenhof 
6f, een noodlocatie die door S&W wordt beheerd. 
Valkhof 67 zal rond 1 januari worden gesloopt, zodra de nieuwbouw van de school gereed 
komt. Dat betekent voor onze reguliere activiteiten, schoolloopbaanbegeleiding en 
huiswerkbegeleiding, dat er geen onderdak meer is. 

Dit is de meest urgente aangelegenheid, die wij aan u voorleggen. 
Dat doen wij in combinatie met de mogelijke oplossing waaraan wij denken en wat wij 
daaraan tot nu toe hebben gedaan. 

Wij denken aan de voormalige ruimte van de bibliotheek aan het Fluitpolderplein. Deze 
ruimte staat leeg en is op dit moment alleen in gebruik met het oog anti-kraak. Wij hebben 
hierover contact gehad met de accounthouder contractbeheer en vastgoed, Debbie van 
Heusden en de integraal casemanager initiatieven, Sander van der Helm, beleidsmedewerker 
Gezondheid, Sport en Bewegen, waarnaar wij zijn doorverwezen.
Van de laatste hebben we de suggestie gehad onze vraag voor te leggen aan de subsidietafel 
FIT. En de tafelvoorzitter en beleidsmedewerker te vragen onze vraag voor te leggen aan de 
andere subsidietafels. Wij hebben de suggestie met de voorzitster van de subsidietafel FIT 
besproken en de suggestie voorgelegd aan de Projectleider transformatie voorliggend veld, 
omdat wij de gedachte onderschrijven dat het onderwerp ‘huisvesting’ niet op de 
subsidietafel(s) thuis hoort. Andere organisaties, die voor deze locatie belangstelling hebben, 
kunnen o.i. beter op een andere manier worden opgespoord.



Om voor 1 januari uit de impasse te geraken schrijven wij u deze brandbrief, die wij in 
afschrift ook hebben gestuurd naar de boven genoemde functionarissen.
 
Project Kans
Het tweede onderwerp betreft ons project Kans. Het is ons bekend dat u daarvoor wel 
waardering hebt. Het succes van het project Kans is alle aanleiding geweest om een derde jaar 
voor te bereiden. Het projectplan hebben wij bijgevoegd. Op blz. 15 is de begroting 
opgenomen. De bereidheid van de fondsen, die ook aan de eerste twee jaren hebben 
bijgedragen, is groot. De meeste van deze fondsen hebben al een toezegging gedaan, maar er 
wel op aangedrongen dat ook de gemeente gaat bijdragen. 
Het koepelfonds Fundatie Van den Santheuvel, Sobbe, dat zich richt op participatie, integraite 
en zelfredzaamheid heeft zelfs het bijdragen door de gemeente als voorwaarde gesteld. 
Wij hebben ons dan ook geroepen gevoeld in deze ontwerpbegroting een bedrag van de 
gemeente van € 12.000 op te nemen.

Dit dringende verzoek zal vermoedelijk bij u de vraag oproepen, wat de aanleiding is om dit 
buiten de subsidietafel om aan u voor te leggen. Daarom roep ik bij u in herinnering dat is 
besloten dat voor de begroting 2021 het uitvoeringsrapport 2020 als basis zal worden 
genomen en alleen zal worden voorzien van een addendum. Daarbij willen wij graag 
benadrukken dat de suggestie dat wij als vrijwilligersorganisatie aan de subsidietafel zouden 
moeten onderhandelen met organisaties als Woej en S&W, waaraan miljoenen euro’s worden 
besteed, niet realistisch is. Voor onderhandelen heb je immers wisselgeld nodig.

Graag ontvangen wij een instemmende reactie en vanzelfsprekend zijn wij bereid tot overleg. 

Tot slot achten wij het van belang u te kunnen melden dat het bestuur van de stichting IBCE 
sinds oktober 2019 weer op volle sterkte is:  

Voorzitter Beatris Rocha
Vice-voorzitter Zeynep H. Killi
Secretaris Gerda van Doorn 
Penningmeester Jan Nienhuis 

Namens het bestuur van IBCE,
Hoogachtend, 
 

Secretaris Vice-voorzitter                     
Gerda van Doorn             Zeynep H. Killi


